
BR.0002.13.2020.AB 

PROTOKÓŁ NR XXIX / 20 

 

Z SESJI RADY POWIATU ZAWIERCIAŃSKIEGO 

 

w dniu 29 grudnia 2020 roku 
 

Sesja odbyła się w trybie zdalnym pod przewodnictwem Przewodniczącej Rady Powiatu 

Barbary Laskowskiej. Początek obrad – godzina 12.15.    

 

Radni obecni: 

 

Dariusz Bednarz, Tadeusz Czop, Andrzej Danecki, Gabriel Dors, Stanisław Dąbrowa, 

Karol Hadrych, Leszek Kalaga, Jarosław Kleszczewski, Barbara Kozioł, Barbara 

Laskowska, Izabela Maciążek-Mazur, Małgorzata Machura, Teresa Mucha-Popiel, 

Grzegorz Piłka, Bogusław Piotrowski, Dorota Pytlik, Paweł Sokół, Andrzej Wilk, 

Marcin Wojciechowski, Krzysztof Wrona. 

 

Radni nieobecni: 

 

Maria Milejska, Mariusz Piotrowski, Zbigniew Rok. 

 

 

Ad.1.)  

 

Obrady sesji otworzyła Przewodnicząca Rady Powiatu Barbara Laskowska. Na wstępie 

poinformowała, że ze względu na obecną sytuację epidemiologiczną  związaną z pandemią 

COVID-19 sesja  po raz kolejny odbywać się będzie w trybie zdalnym. Transmisja online  

z obrad sesji jest dostępna pod adresem: powiatzawiercie.sesja.pl oraz na stronie internetowej 

Starostwa Powiatowego w Zawierciu i w Biuletynie Informacji Publicznej. 

 

Powitała radnych i Zarząd Powiatu ze Starostą Gabrielem Dorsem oraz przedstawicieli 

Starostwa i przedstawicieli powiatowych jednostek organizacyjnych uczestniczących  

w obradach sesji w sposób zdalny oraz wszystkich oglądających dzisiejsze posiedzenie za 

pośrednictwem Internetu.    

 

W celu sprawdzenia prawomocności posiedzenia radni ustnie potwierdzili swoje uczestnictwo 

w sesji po odczytaniu nazwisk w kolejności alfabetycznej przez Przewodniczącą Rady 

Powiatu, która na tej podstawie stwierdziła dostateczną liczbę radnych do podejmowania 

prawomocnych uchwał, a tym samym prawomocność XXIX sesji Rady Powiatu 

Zawierciańskiego. 

 

 

Ad.2.) 

  

Wobec braku uwag ze strony radnych Przewodnicząca Rady Powiatu Barbara Laskowska 

stwierdziła, że sesja odbywać się będzie zgodnie z porządkiem obrad przekazanym  

w materiałach sesyjnych, który przedstawiał się następująco: 
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1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Zgłaszanie uwag do porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu Nr XXVIII/20 z dnia 26 listopada 2020 roku.   

4. Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie od poprzedniej sesji. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2020 rok. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na 

lata 2020 – 2025. 

7. Rozpatrzenie projektu w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021 – 2025. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie budżetu powiatu na 2021 rok. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia terminów sesji i uchwalenia planu 

pracy Rady Powiatu Zawierciańskiego na 2021 rok  

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji 

Rady Powiatu Zawierciańskiego na 2021 rok.   

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Raportu za lata 2018-2019 z 

realizacji Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu Zawierciańskiego na lata 2016 – 

2019”.    

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

najmu aktywów trwałych w postaci lokalu użytkowego na nieruchomości będącej w 

użytkowaniu Szpitala Powiatowego w Zawierciu na okres 3 lat.   

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchylenia Uchwały nr XXXI/423/12 Rady 

Powiatu Zawierciańskiego z dnia 28 grudnia 2012 roku w sprawie szczegółowych 

warunków korzystania z nieruchomości powiatu przekazanych powiatowym jednostkom 

organizacyjnym w trwały zarząd.   

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie szczegółowych warunków korzystania z 

nieruchomości powiatu przekazanych powiatowym jednostkom organizacyjnym w trwały 

zarząd.   

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XX/223/20 z dnia 30 

kwietnia 2020 roku w sprawie ustalenia zadań i wysokości środków Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na realizację zadań powiatu 

zawierciańskiego w 2020 roku z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 

niepełnosprawnych.   

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia rodzajów świadczeń przyznawanych 

w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli korzystających z opieki zdrowotnej oraz 

warunków i sposobu ich przyznawania.   

17. Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy i dyżurów 

aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu zawierciańskiego w 2021 roku.   

18. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli przeprowadzonych w II półroczu 2020 roku. 

19. Informacja Przewodniczącej Rady Powiatu o pracy między sesjami i otrzymywanej 

korespondencji. 

20. Interpelacje i zapytania radnych. 

21. Wolne wnioski. 

22. Zamknięcie sesji. 

 

 

Ad.3.) 

 

Protokół z poprzedniej sesji został przekazany radnym w wersji elektronicznej. Wobec brak 

uwag do protokołu ze strony radnych Przewodnicząca Rady Powiatu Barbara Laskowska 

zarządziła głosowanie nad przyjęciem protokołu, jednak przed jego przeprowadzeniem 
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ogłosiła przerwę techniczną ze względu na problemy związane z uruchomieniem 

elektronicznego systemu do głosowania. Początek przerwy – godz. 12.20.  Po wznowieniu 

obrad o godz. 12.35 Przewodnicząca Rady Powiatu Barbara Laskowska przeprowadziła 

głosowanie nad przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji za pomocą elektronicznego systemu 

do głosowania. W wyniku przeprowadzonego głosowania protokół Nr XXVIII/20 z dnia  

26 listopada 2020 roku został przyjęty jednogłośnie, czyli przy 18 głosach „za”. 

 

 

Ad.4.) 

 

Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu w okresie od poprzedniej sesji przedstawił 

Starosta Gabriel Dors. 

 

W okresie sprawozdawczym Zarząd odbył 8 posiedzeń, w trakcie których zajmował się m.in. 

następującymi sprawami: 

 

➢ podjął uchwały w sprawach: 

– przekazania Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Zawierciu  

w nieodpłatne użytkowanie środków trwałych i pozostałych środków trwałych oraz 

wartości niematerialnych i prawnych w wyniku realizacji projektu pn. „Przebudowa, 

modernizacja oraz wyposażenie pracowni zawodowych w Powiatowym Centrum 

Kształcenia Zawodowego w Zawierciu”; 

– wydania opinii dotyczącej zaliczenia  do kategorii  dróg gminnych; 

– wydania opinii dotyczącej pozbawienia  odcinka drogi kategorii  powiatowej na drogę 

gminną  relacji Dębowa Góra – Hutki w gminie Konopiska w powiecie 

częstochowskim; 

– powierzenia pełnienia obowiązków dyrektora Poradni Psychologiczno – 

Pedagogicznej w Zawierciu Bożennie Borowik; 

– udzielenia pełnomocnictwa Dyrektorowi Zespołu Szkół w Szczekocinach do 

podpisania porozumienia w ramach programu mLegitymacja szkolna; 

– zmian w budżecie powiatu na 2020 rok; 

– zmian w planie finansowym.  

  

➢ wyraził zgodę na: 

– wypłatę środków finansowych za miesiąc lipiec 2020 roku na utrzymanie lokalu 

mieszkalnego dla zawodowej rodziny zastępczej; 

– zawarcie umowy użyczenia lokalu użytkowego usytuowanego na nieruchomości 

Szpitala Powiatowego w Zawierciu przy ul. Piłsudskiego 80 do 3 lat; 

– przekazanie w formie darowizny sprzętu medycznego na rzecz Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej – Szpitala Powiatowego w Zawierciu. 

 

➢ zapoznał się z uchwałami Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach z dnia 11 

grudnia 2020 roku w sprawie opinii o: 

– przedłożonym przez Zarząd Powiatu Zawierciańskiego projekcie uchwały budżetowej 

na 2021 rok; 

– możliwości sfinansowania deficytu przyjętego w projekcie uchwały budżetowej 

powiatu zawierciańskiego na 2021 rok;  

– przedłożonym przez Zarząd Powiatu Zawierciańskiego projekcie uchwały w  sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021 – 2025. 
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➢ przyjął: 

– informację dotyczącą planowanych zmian w sieci szkół, dla których organem 

prowadzącym jest powiat zawierciański; 

– informację w sprawie wyników konsultacji projektu uchwały Rady Powiatu 

Zawierciańskiego w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy i dyżurów aptek 

ogólnodostępnych na terenie powiatu zawierciańskiego w 2021 roku; 

– informacje dotyczącą złożenia przez jednostki budżetowe powiatu projektów planów 

finansowych. 

 

W uzupełnieniu złożonego sprawozdania Starosta Gabriel Dors poinformował, że zostały 

złożone 3 wnioski do drugiej edycji Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych na 

modernizację dróg powiatowych na terenie powiatu. Wyraził nadzieję, że przynajmniej część 

z nich zostanie rozpatrzona pozytywnie. 

 

Sprawozdanie zostało przyjęte bez uwag i zapytań ze strony radnych.   

 

   

Ad.5.) 

 

Autopoprawki do omawianego w tym punkcie porządku obrad projektu uchwały, przyjęte 

przez Zarząd Powiatu w dniach 14 grudnia i 23 grudnia br. zostały niezwłocznie po przyjęciu 

przekazane radnym w formie elektronicznej.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury Technicznej Marcin Wojciechowski 

poinformował, że członkowie Komisji na posiedzeniu w dniu 28 grudnia br. jednogłośnie, 

czyli przy 4 głosach „za” zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały w sprawie zmian  

w budżecie powiatu na 2020 rok wraz z autopoprawkami Zarządu Powiatu. 

 

Ze względu na trudności z zalogowaniem się radnego Marcina Wojciechowskiego do 

zdalnego systemu do głosowania Przewodnicząca Rady Powiatu Barbara Laskowska 

zdecydowała, że głosowania imienne w trakcie sesji przeprowadzone zostaną w ten sposób, 

że każdy z obecnych na sesji radnych w kolejności alfabetycznej, po wyczytywaniu swojego 

nazwiska oświadczy do protokołu, jaki oddaje głos w danej sprawie.   

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XXIX / 292 / 20  

w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2020 rok  w wyniku przeprowadzonego głosowania 

został  przyjęty jednogłośnie, czyli przy 18 głosach „za”.    

 

Wynik głosowania imiennego nad projektem Uchwały Nr XXIX/292/20  
w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2020 rok 

 

 
LICZBA 

UPRAWNIONYCH 
23 GŁOSY ZA  18 

LICZBA OBECNYCH 20 GŁOSY PRZECIW  0 
LICZBA NIEOBECNYCH 3 GŁOSY 

WSTRZYMUJĄCE 
 0 

  GŁOSY NIEODDANE  2 

 

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE 
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Lp. Imię i nazwisko Głos 

1. BEDNARZ DARIUSZ ZA 

2. CZOP TADEUSZ ZA 

3. DANECKI ANDRZEJ ZA 

4. DĄBROWA STANISŁAW ZA 

5. DORS GABRIEL ZA 

6. HADRYCH KAROL ZA 

7. KALAGA LESZEK ZA 

8. KLESZCZEWSKI JAROSŁAW ZA 

9. KOZIOŁ BARBARA ZA 

10. LASKOWSKA BARBARA ZA 

11. MACHURA MAŁGORZATA ZA 

12. MACIĄŻEK-MAZUR IZABELA ZA 

13. MILEJSKA MARIA NIEOBECNA 

14. MUCHA-POPIEL TERESA ZA 

15. PIŁKA GRZEGORZ ZA 

16. PIOTROWSKI MARIUSZ NIEOBECNY 

17. PIOTROWSKI BOGUSŁAW ZA 

18. PYTLIK DOROTA ZA 

19. ROK ZBIGNIEW NIEOBECNY 

20. SOKÓŁ PAWEŁ ZA 

21. WILK ANDRZEJ ZA 

22. WOJCIECHOWSKI MARCIN NIE ODDAŁ GŁOSU 

23. WRONA KRZYSZTOF NIE ODDAŁ GŁOSU 

 

 

Ad.6.) 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Barbara Laskowska poinformowała, że autopoprawki do 

ujętego w tym punkcie porządku obrad projektu uchwały, przyjęte przez Zarząd Powiatu  

w dniach 14 grudnia i 23 grudnia br. zostały niezwłocznie po przyjęciu przekazane radnym  

w formie elektronicznej.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury Technicznej Marcin Wojciechowski 

poinformował, że członkowie Komisji na posiedzeniu w dniu 28 grudnia br. jednogłośnie, 

czyli przy 4 głosach „za” zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały w sprawie zmian  

w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2020-2025 wraz z autopoprawkami Zarządu 

Powiatu. Proponowane zmiany są odzwierciedleniem zmian wprowadzonych do budżetu 

powiatu uchwałą, przyjętą przez Radę Powiatu w poprzednim punkcie porządku obrad. 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XXIX / 293 / 20  

w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2020-2025 w wyniku 

przeprowadzonego głosowania został  przyjęty jednogłośnie, czyli przy 19 głosach „za”.    

 

Wynik głosowania imiennego nad projektem Uchwały Nr XXIX/293/20 w sprawie zmian  

w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2020-2025 

 
LICZBA UPRAWNIONYCH 23 GŁOSY ZA 20 

LICZBA OBECNYCH 20 GŁOSY PRZECIW 0 
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LICZBA NIEOBECNYCH 3 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE 0 
  GŁOSY NIEODDANE 0 

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE 

Lp. Imię i nazwisko Głos 

1. BEDNARZ DARIUSZ ZA 

2. CZOP TADEUSZ ZA 

3. DANECKI ANDRZEJ ZA 

4. DĄBROWA STANISŁAW ZA 

5. DORS GABRIEL ZA 

6. HADRYCH KAROL ZA 

7. KALAGA LESZEK ZA 

8. KLESZCZEWSKI JAROSŁAW ZA 

9. KOZIOŁ BARBARA ZA 

10. LASKOWSKA BARBARA ZA 

11. MACHURA MAŁGORZATA ZA 

12. MACIĄŻEK-MAZUR IZABELA ZA 

13. MILEJSKA MARIA NIEOBECNA 

14. MUCHA-POPIEL TERESA ZA 

15. PIŁKA GRZEGORZ ZA 

16. PIOTROWSKI MARIUSZ NIEOBECNY 

17. PIOTROWSKI BOGUSŁAW ZA 

18. PYTLIK DOROTA ZA 

19. ROK ZBIGNIEW NIEOBECNY 

20. SOKÓŁ PAWEŁ ZA 

21. WILK ANDRZEJ ZA 

22. WOJCIECHOWSKI MARCIN ZA 

23. WRONA KRZYSZTOF ZA 

 

 

Ad.7.) 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Barbara Laskowska poinformowała, że Uchwałą  

Nr 4200/VII/230/2020 z dnia 11 grudnia 2020 roku VII Skład Orzekający Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Katowicach wydał pozytywną opinię o przełożonym przez Zarząd Powiatu 

Zawierciańskiego projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

2021 – 2025.  Przedmiotowa uchwała, przekazana wszystkim radnym w materiałach 

sesyjnych, zawiera szczegółowe uzasadnienie przyjętego przez Kolegium RIO stanowiska.  

Powyższy projekt uchwały w wersji przekazanej do Regionalnej Izby  Obrachunkowej na 

posiedzeniach w miesiącu listopadzie uzyskał pozytywne opinie stałych Komisji 

następującym stosunkiem głosów: Komisja Edukacji – jednogłośnie, czyli przy 7 głosach 

„za”,  Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej –  przy 5 głosach „za” i 2 głosach 

„wstrzymujących się”, Komisji Rozwoju i Promocji Powiatu -  przy 3  głosach „za”  

i 1 głosie „wstrzymującym się”, Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska – 

jednogłośnie, czyli przy 3  głosach „za”, Komisji Budżetu i Infrastruktury Technicznej – 

jednogłośnie, czyli przy 4 głosach „za”. Wszystkie stałe Komisje na posiedzeniach w 

miesiącu grudniu jednogłośnie zaopiniowały pozytywnie autopoprawkę Zarządu Powiatu do 

omawianego projektu uchwały.     



7 

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XXIX / 294 / 20  

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021 –  2025 w wyniku 

przeprowadzonego  głosowania został  przyjęty jednogłośnie, czyli przy 20 głosach „za”.    

 

Wynik głosowania imiennego  nad projektem Uchwały Nr XXIX/294/20 w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021-2025 

 
LICZBA UPRAWNIONYCH 23 GŁOSY ZA 20 

LICZBA OBECNYCH 20 GŁOSY PRZECIW 0 
LICZBA NIEOBECNYCH 3 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE 0 

  GŁOSY NIEODDANE 0 

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE 

Lp. Imię i nazwisko Głos 

1. BEDNARZ DARIUSZ ZA 

2. CZOP TADEUSZ ZA 

3. DANECKI ANDRZEJ ZA 

4. DĄBROWA STANISŁAW ZA 

5. DORS GABRIEL ZA 

6. HADRYCH KAROL ZA 

7. KALAGA LESZEK ZA 

8. KLESZCZEWSKI JAROSŁAW ZA 

9. KOZIOŁ BARBARA ZA 

10. LASKOWSKA BARBARA ZA 

11. MACHURA MAŁGORZATA ZA 

12. MACIĄŻEK-MAZUR IZABELA ZA 

13. MILEJSKA MARIA NIEOBECNA 

14. MUCHA-POPIEL TERESA ZA 

15. PIŁKA GRZEGORZ ZA 

16. PIOTROWSKI MARIUSZ NIEOBECNY 

17. PIOTROWSKI BOGUSŁAW ZA 

18. PYTLIK DOROTA ZA 

19. ROK ZBIGNIEW NIEOBECNY 

20. SOKÓŁ PAWEŁ ZA 

21. WILK ANDRZEJ ZA 

22. WOJCIECHOWSKI MARCIN ZA 

23. WRONA KRZYSZTOF ZA 

 

 

Ad.8.) 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Barbara Laskowska poinformowała, VII Skład Orzekający 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach na posiedzeniu w dniu 11 grudnia br. wydał 

pozytywną opinię o przedłożonym przez Zarząd Powiatu Zawierciańskiego projekcie uchwały 

budżetowej powiatu zawierciańskiego na 2021 rok (Uchwała Nr 4200/VII/228/2020) oraz 

zaopiniował pozytywnie możliwość sfinansowania deficytu w wysokości 8.449.131 zł, 

przedstawionego w projekcie uchwały budżetowej na rok przyszły (Uchwała Nr 

4200/VII/229/2020). Wymienione uchwały, przekazane wszystkim radnym w materiałach 

sesyjnych, zawierają szczegółowe uzasadnienie stanowiska wyrażonego przez Kolegium RIO.   
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Projekt uchwały w sprawie budżetu na 2021 rok w wersji przekazanej do Regionalnej Izby  

Obrachunkowej, na posiedzeniach w miesiącu listopadzie uzyskał pozytywne opinie stałych 

Komisji następującym stosunkiem głosów: Komisja Edukacji – jednogłośnie, czyli przy 7 

głosach „za”, Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej –  przy 5 głosach „za” i 2 głosach 

„wstrzymujących się”, Komisji Rozwoju i Promocji Powiatu -  przy 3  głosach „za”  

i 1 głosie „wstrzymującym się”, Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska – 

jednogłośnie, czyli przy 3  głosach „za”, Komisji Budżetu i Infrastruktury Technicznej – 

jednogłośnie, czyli przy 4 głosach „za”. Na posiedzeniach w miesiącu grudniu Komisje 

jednogłośnie zaopiniowały pozytywnie autopoprawkę Zarządu Powiatu do  przedmiotowego 

projektu uchwały.  (W trakcie przedstawiania opinii Komisji Przewodnicząca Rady Powiatu 

Barbara Laskowska ze względu na problemy techniczne zarządziła przerwę techniczną. 

Początek przerwy – godz. 12.55. Wznowienie obrad nastąpiło o godz. 13.00).   

  

Starosta Gabriel Dors (treść wystąpienia w formie stenogramu): 

 

„Proszę państwa, ten budżet – jak państwo zauważyli w załączonych materiałach –  jest dosyć 

ambitny i ma 173 mln zł z autopoprawką, ale to dotyczy inwestycji przeniesionych na 

następny rok. Inwestycje, które realizujemy i będziemy realizować 2021 roku przy użyciu 

środków zewnętrznych, albo z Funduszu Dróg Samorządowych albo  z Rządowego Funduszu 

Inwestycji Lokalnych, trochę mamy z Unii Europejskiej  i ZIT-ów.  Myślę, że zadania, które 

ewentualnie, jak się uda nam pozyskać środki, o które się będziemy się ubiegać, to  w ciągu 

roku wprowadzimy zadania na Radzie.  Ja proszę państwa o zagłosowanie za wsparciem tego 

budżetu, głównie poprzez inwestycje. Myślę, że to będzie służyć wszystkim mieszkańcom. 

Dziękuję”. 

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XXIX / 295 / 20  

w sprawie budżetu powiatu na 2021 rok w wyniku przeprowadzonego  głosowania został  

przyjęty przy 19 głosach „za” i 1 głosie „wstrzymującym się”.    

 

Wynik głosowania imiennego nad projektem Uchwały Nr XXIX/295/20 w sprawie 

uchwalenia budżetu powiatu na 2021 rok 

 
LICZBA UPRAWNIONYCH 23 GŁOSY ZA 19 

LICZBA OBECNYCH 20 GŁOSY PRZECIW 0 
LICZBA NIEOBECNYCH 3 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE 1 

  GŁOSY NIEODDANE 0 

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE 

Lp. Imię i nazwisko Głos 

1. BEDNARZ DARIUSZ ZA 

2. CZOP TADEUSZ ZA 

3. DANECKI ANDRZEJ ZA 

4. DĄBROWA STANISŁAW ZA 

5. DORS GABRIEL ZA 

6. HADRYCH KAROL ZA 

7. KALAGA LESZEK ZA 

8. KLESZCZEWSKI JAROSŁAW WSTRZYMUJĄCY 

9. KOZIOŁ BARBARA ZA 

10. LASKOWSKA BARBARA ZA 
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11. MACHURA MAŁGORZATA ZA 

12. MACIĄŻEK-MAZUR IZABELA ZA 

13. MILEJSKA MARIA NIEOBECNA 

14. MUCHA-POPIEL TERESA ZA 

15. PIŁKA GRZEGORZ ZA 

16. PIOTROWSKI MARIUSZ NIEOBECNY 

17. PIOTROWSKI BOGUSŁAW ZA 

18. PYTLIK DOROTA ZA 

19. ROK ZBIGNIEW NIEOBECNY 

20. SOKÓŁ PAWEŁ ZA 

21. WILK ANDRZEJ ZA 

22. WOJCIECHOWSKI MARCIN ZA 

23. WRONA KRZYSZTOF ZA 

 

 

Ad.9.) 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Barbara Laskowska poinformowała, że omawiany w tym 

punkcie porządku obrad projekt uchwały, opracowany zgodnie z § 10 ust. 1 Statutu Powiatu 

Zawierciańskiego, uzyskał pozytywne opinie stałych Komisji następującym stosunkiem 

głosów: Komisja Edukacji – jednogłośnie, czyli przy 6 głosach „za”,  Komisji Zdrowia  

i Pomocy Społecznej –  jednogłośnie, czyli przy 5 głosach „za”, Komisji Rozwoju i 

Promocji Powiatu – jednogłośnie, czyli przy 4  głosach „za”, Komisji Rolnictwa, 

Leśnictwa i Ochrony Środowiska – jednogłośnie, czyli przy 3 głosach „za”, Komisji 

Budżetu i Infrastruktury Technicznej – jednogłośnie, czyli przy 4 głosach „za”. 

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XXIX / 296 / 20  

w sprawie ustalenia terminów sesji i uchwalenia planu pracy Rady Powiatu Zawierciańskiego 

na 2021 rok w wyniku przeprowadzonego  głosowania został  przyjęty jednogłośnie, czyli 

przy 20 głosach „za”. 

 

Wynik głosowania imiennego nad projektem Uchwały Nr XXIX/296/20 w sprawie 

ustalenia terminów sesji i uchwalenia planu pracy Rady Powiatu Zawierciańskiego na 

2021 rok 
LICZBA UPRAWNIONYCH 23 GŁOSY ZA 20 

LICZBA OBECNYCH 20 GŁOSY PRZECIW 0 
LICZBA NIEOBECNYCH 3 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE 0 

  GŁOSY NIEODDANE 0 

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE 

 

Lp. Imię i nazwisko Głos 

1. BEDNARZ DARIUSZ ZA 

2. CZOP TADEUSZ ZA 

3. DANECKI ANDRZEJ ZA 

4. DĄBROWA STANISŁAW ZA 

5. DORS GABRIEL ZA 

6. HADRYCH KAROL ZA 

7. KALAGA LESZEK ZA 
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8. KLESZCZEWSKI JAROSŁAW ZA 

9. KOZIOŁ BARBARA ZA 

10. LASKOWSKA BARBARA ZA 

11. MACHURA MAŁGORZATA ZA 

12. MACIĄŻEK-MAZUR IZABELA ZA 

13. MILEJSKA MARIA NIEOBECNA 

14. MUCHA-POPIEL TERESA ZA 

15. PIŁKA GRZEGORZ ZA 

16. PIOTROWSKI MARIUSZ NIEOBECNY 

17. PIOTROWSKI BOGUSŁAW ZA 

18. PYTLIK DOROTA ZA 

19. ROK ZBIGNIEW NIEOBECNY 

20. SOKÓŁ PAWEŁ ZA 

21. WILK ANDRZEJ ZA 

22. WOJCIECHOWSKI MARCIN ZA 

23. WRONA KRZYSZTOF ZA 

 

 

Ad.10.) 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Barbara Laskowska poinformowała, że plany pracy na rok 

przyszły zostały opracowane przez poszczególne Komisje stałe i przedłożone organowi 

stanowiącemu do zatwierdzenia, zgodnie  z § 52 ust. 1 Statutu Powiatu Zawierciańskiego.   

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XXIX / 297 / 20  

w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Powiatu Zawierciańskiego na 

2021 rok w wyniku przeprowadzonego  głosowania został  przyjęty jednogłośnie, czyli przy 

20 głosach „za”. 

  

Wynik głosowania imiennego nad projektem Uchwały Nr XXIX/297/20 w sprawie 

zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Powiatu Zawierciańskiego na 2021 

rok 

 
LICZBA UPRAWNIONYCH 23 GŁOSY ZA 20 

LICZBA OBECNYCH 20 GŁOSY PRZECIW 0 
LICZBA NIEOBECNYCH 3 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE 0 

  GŁOSY NIEODDANE 0 

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE 

 

 

Lp. Imię i nazwisko Głos 

1. BEDNARZ DARIUSZ ZA 

2. CZOP TADEUSZ ZA 

3. DANECKI ANDRZEJ ZA 

4. DĄBROWA STANISŁAW ZA 

5. DORS GABRIEL ZA 

6. HADRYCH KAROL ZA 

7. KALAGA LESZEK ZA 
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8. KLESZCZEWSKI JAROSŁAW ZA 

9. KOZIOŁ BARBARA ZA 

10. LASKOWSKA BARBARA ZA 

11. MACHURA MAŁGORZATA ZA 

12. MACIĄŻEK-MAZUR IZABELA ZA 

13. MILEJSKA MARIA NIEOBECNA 

14. MUCHA-POPIEL TERESA ZA 

15. PIŁKA GRZEGORZ ZA 

16. PIOTROWSKI MARIUSZ NIEOBECNY 

17. PIOTROWSKI BOGUSŁAW ZA 

18. PYTLIK DOROTA ZA 

19. ROK ZBIGNIEW NIEOBECNY 

20. SOKÓŁ PAWEŁ ZA 

21. WILK ANDRZEJ ZA 

22. WOJCIECHOWSKI MARCIN ZA 

23. WRONA KRZYSZTOF ZA 

 

 

Ad.11.) 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Stanisław Dąbrowa 

poinformował, że członkowie Komisji na posiedzeniu w dniu 22 grudnia br. jednogłośnie, 

czyli przy 3 głosach „za” wydali pozytywną opinię do projektu uchwały w sprawie przyjęcia 

„Raportu za lata 2018-2019 z realizacji Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu 

Zawierciańskiego na lata 2016 – 2019”.    

Raport z realizacji Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu Zawierciańskiego na 

lata 2016 – 2019 z uwzględnieniem perspektywy do 2024 roku sporządzony został zgodnie 

z art. 18 ust. 2 ustawy Prawo ochrony środowiska. W dokumencie tym przestawiono w ujęciu 

tabelarycznym działania realizowane w ramach celów i priorytetów przyjętych w Programie. 

Realizacja postanowień Programu nie spowodowała negatywnego oddziaływania na 

środowisko. Największa ilość podjętych działań dotyczyła edukacji ekologicznej,  

w szczególności wśród dzieci i młodzieży. Zarówno powiat, jak i gminy, zrealizowały szereg 

zadań z zakresu modernizacji sieci drogowej, które wpisują się w ochronę powietrza oraz 

ochronę przed hałasem. Wpływ na jakość powietrza mają działania z zakresu 

termomodernizacji obiektów użyteczności publicznej, jak również przeciwdziałanie tzw. 

„niskiej emisji”. Zarówno powiat, jak i gminy, przeprowadziły wiele inwestycji związanych  

z termomodernizacją budynków użyteczności publicznej, pozyskując środki zewnętrzne na 

ten cel i przeznaczając środki własne. Środki na realizację zadań ujętych w Programie 

pochodziły m.in. z takich źródeł jak: środki własne powiatu, pożyczki  oraz dotacje  

z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej, środki z Funduszu 

Ochrony Gruntów Rolnych, środki własne gmin, środki własne przedsiębiorstw, dotacje 

celowe z budżetu Wojewody Śląskiego czy środki z Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich. 

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XXIX / 298 / 20  

w sprawie przyjęcia „Raportu za lata 2018-2019 z realizacji Programu Ochrony Środowiska 

dla Powiatu Zawierciańskiego na lata 2016 – 2019” w wyniku przeprowadzonego  

głosowania został  przyjęty jednogłośnie, czyli przy 19 głosach „za”. 
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Wynik głosowania imiennego nad projektem Uchwały Nr XXIX/298/20 w sprawie 

przyjęcia „Raportu za lata 2018-2019 z realizacji Programu Ochrony Środowiska dla 

Powiatu Zawierciańskiego na lata 2016 – 2019” 

  
LICZBA UPRAWNIONYCH 23 GŁOSY ZA 19 

LICZBA OBECNYCH 20 GŁOSY PRZECIW 0 
LICZBA NIEOBECNYCH 3 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE 0 

  GŁOSY NIEODDANE 1 

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE 

Lp. Imię i nazwisko Głos 

1. BEDNARZ DARIUSZ ZA 

2. CZOP TADEUSZ ZA 

3. DANECKI ANDRZEJ ZA 

4. DĄBROWA STANISŁAW ZA 

5. DORS GABRIEL ZA 

6. HADRYCH KAROL ZA 

7. KALAGA LESZEK NIE ODDAŁ GŁOSU 

8. KLESZCZEWSKI JAROSŁAW ZA 

9. KOZIOŁ BARBARA ZA 

10. LASKOWSKA BARBARA ZA 

11. MACHURA MAŁGORZATA ZA 

12. MACIĄŻEK-MAZUR IZABELA ZA 

13. MILEJSKA MARIA NIEOBECNA 

14. MUCHA-POPIEL TERESA ZA 

15. PIŁKA GRZEGORZ ZA 

16. PIOTROWSKI MARIUSZ NIEOBECNY 

17. PIOTROWSKI BOGUSŁAW ZA 

18. PYTLIK DOROTA ZA 

19. ROK ZBIGNIEW NIEOBECNY 

20. SOKÓŁ PAWEŁ ZA 

21. WILK ANDRZEJ ZA 

22. WOJCIECHOWSKI MARCIN ZA 

23. WRONA KRZYSZTOF ZA 

 

 

Ad.12.) 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury Technicznej Marcin Wojciechowski 

poinformował, że członkowie Komisji na posiedzeniu w dniu 28 grudnia br. jednogłośnie, 

czyli przy 4 głosach „za” zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu aktywów trwałych w postaci lokalu użytkowego na 

nieruchomości będącej w użytkowaniu Szpitala Powiatowego w Zawierciu na okres 3 lat. 

Omawiany projekt uchwały dotyczył wyrażenia zgody na zawarcie przez Szpital Powiatowy 

w Zawierciu z tym samym najemcą kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego mieszczącego 

się w budynku przychodni zlokalizowanej przy ul. Powstańców Śląskich 8 w Zawierciu  

z przeznaczeniem na prowadzenie pracowni protetycznej. Przedmiotowy lokal  jest 

wynajmowany od 23 września 1999 roku. Obowiązująca umowa wygasa w dniu 31 grudnia 

br. Zgodnie z art. 12 pkt 8 lit. „a” ustawy o samorządzie powiatowym jeżeli po umowie 
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zawartej na czas oznaczony do 3 lat strony zawierają kolejną umowę, przedmiotem której jest 

ta sama nieruchomość, wymagana jest uchwała organu stanowiącego. 

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XXIX / 299 / 20  

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu aktywów trwałych w postaci 

lokalu użytkowego na nieruchomości będącej w użytkowaniu Szpitala Powiatowego w 

Zawierciu na okres 3 lat w wyniku przeprowadzonego  głosowania został  przyjęty przy  

17 głosach „za” i 1 głosie „wstrzymującym się”.  

 

Wynik głosowania imiennego nad projektem Uchwały Nr XXIX/299/20 w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu aktywów trwałych w postaci 

lokalu użytkowego na nieruchomości będącej w użytkowaniu Szpitala Powiatowego  

w Zawierciu na okres 3 lat 

 
LICZBA UPRAWNIONYCH 23 GŁOSY ZA 17 

LICZBA OBECNYCH 20 GŁOSY PRZECIW 0 
LICZBA NIEOBECNYCH 3 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE 1 

  GŁOSY NIEODDANE 2 

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE 

Lp. Imię i nazwisko Głos 

1. BEDNARZ DARIUSZ ZA 

2. CZOP TADEUSZ ZA 

3. DANECKI ANDRZEJ ZA 

4. DĄBROWA STANISŁAW WSTRZYMUJĄCY 

5. DORS GABRIEL ZA 

6. HADRYCH KAROL ZA 

7. KALAGA LESZEK ZA 

8. KLESZCZEWSKI JAROSŁAW NIE ODDAŁ GŁOSU 

9. KOZIOŁ BARBARA ZA 

10. LASKOWSKA BARBARA ZA 

11. MACHURA MAŁGORZATA ZA 

12. MACIĄŻEK-MAZUR IZABELA ZA 

13. MILEJSKA MARIA NIEOBECNA 

14. MUCHA-POPIEL TERESA ZA 

15. PIŁKA GRZEGORZ ZA 

16. PIOTROWSKI MARIUSZ NIEOBECNY 

17. PIOTROWSKI BOGUSŁAW ZA 

18. PYTLIK DOROTA ZA 

19. ROK ZBIGNIEW NIEOBECNY 

20. SOKÓŁ PAWEŁ ZA 

21. WILK ANDRZEJ ZA 

22. WOJCIECHOWSKI MARCIN NIE ODDAŁ GŁOSU 

23. WRONA KRZYSZTOF ZA 
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Ad.13.) 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury Technicznej Marcin Wojciechowski 

poinformował, że członkowie Komisji na posiedzeniu w dniu 28 grudnia br. jednogłośnie, 

czyli przy 4 głosach „za” zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały w sprawie w uchylenia 

Uchwały nr XXXI/423/12 Rady Powiatu Zawierciańskiego z dnia 28 grudnia 2012 roku  

w sprawie szczegółowych warunków korzystania z nieruchomości powiatu przekazanych 

powiatowym jednostkom organizacyjnym w trwały zarząd.   

Zmiana obowiązujących przepisów spowodowała konieczność dostosowania zasad  

i warunków korzystania z nieruchomości powiatu przekazanych powiatowym jednostkom 

organizacyjnym w trwały zarząd  do aktualnej sytuacji prawnej. Ustalenie nowych zasad 

wymaga w pierwszej kolejności uchylenia dotychczas obowiązujących przepisów w tym 

zakresie.   

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XXIX / 300 / 20  

w sprawie uchylenia Uchwały nr XXXI/423/12 Rady Powiatu Zawierciańskiego z dnia 28 

grudnia 2012 roku w sprawie szczegółowych warunków korzystania z nieruchomości powiatu 

przekazanych powiatowym jednostkom organizacyjnym w trwały zarząd w wyniku 

przeprowadzonego  głosowania został  przyjęty jednogłośnie, czyli przy 20 głosach „za”.    

 

Wynik głosowania imiennego nad projektem Uchwały Nr XXIX/300/20 w sprawie 

uchylenia Uchwały nr XXXI/423/12 Rady Powiatu Zawierciańskiego z dnia 28 grudnia 

2012 roku w sprawie szczegółowych warunków korzystania z nieruchomości powiatu 

przekazanych powiatowym jednostkom organizacyjnym w trwały zarząd 

 
  23 GŁOSY ZA 20 

LICZBA OBECNYCH 20 GŁOSY PRZECIW 0 
LICZBA NIEOBECNYCH 3 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE 0 

  GŁOSY NIEODDANE 0 

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE 

Lp. Imię i nazwisko Głos 

1. BEDNARZ DARIUSZ ZA 

2. CZOP TADEUSZ ZA 

3. DANECKI ANDRZEJ ZA 

4. DĄBROWA STANISŁAW ZA 

5. DORS GABRIEL ZA 

6. HADRYCH KAROL ZA 

7. KALAGA LESZEK ZA 

8. KLESZCZEWSKI JAROSŁAW ZA 

9. KOZIOŁ BARBARA ZA 

10. LASKOWSKA BARBARA ZA 

11. MACHURA MAŁGORZATA ZA 

12. MACIĄŻEK-MAZUR IZABELA ZA 

13. MILEJSKA MARIA NIEOBECNA 

14. MUCHA-POPIEL TERESA ZA 

15. PIŁKA GRZEGORZ ZA 

16. PIOTROWSKI MARIUSZ NIEOBECNY 
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17. PIOTROWSKI BOGUSŁAW ZA 

18. PYTLIK DOROTA ZA 

19. ROK ZBIGNIEW NIEOBECNY 

20. SOKÓŁ PAWEŁ ZA 

21. WILK ANDRZEJ ZA 

22. WOJCIECHOWSKI MARCIN ZA 

23. WRONA KRZYSZTOF ZA 

 

 

Ad.14.) 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury Technicznej Marcin Wojciechowski 

poinformował, że członkowie Komisji na posiedzeniu w dniu 28 grudnia br. jednogłośnie, 

czyli przy 4 głosach „za” zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały w sprawie szczegółowych 

warunków korzystania z nieruchomości powiatu przekazanych powiatowym jednostkom 

organizacyjnym w trwały zarząd.   

Przedmiotowa uchwała określa szczegółowe warunki korzystania z nieruchomości powiatu 

przekazanych powiatowym jednostkom organizacyjnym w trwały zarząd, dostosowane do 

aktualnej sytuacji prawnej i obowiązujących w tym zakresie przepisów. 

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XXIX / 301 / 20  

w sprawie szczegółowych warunków korzystania z nieruchomości powiatu przekazanych 

powiatowym jednostkom organizacyjnym w trwały zarząd w wyniku przeprowadzonego  

głosowania został  przyjęty jednogłośnie, czyli przy 20 głosach „za”.    

 

Wynik głosowania imiennego nad projektem Uchwały Nr XXIX/301/20 w sprawie 

szczegółowych warunków korzystania z nieruchomości powiatu przekazanych 

powiatowym jednostkom organizacyjnym w trwały zarząd 

 
LICZBA UPRAWNIONYCH 23 GŁOSY ZA 20 

LICZBA OBECNYCH 20 GŁOSY PRZECIW 0 
LICZBA NIEOBECNYCH 3 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE 0 

  GŁOSY NIEODDANE 0 

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE 

Lp. Imię i nazwisko Głos 

1. BEDNARZ DARIUSZ ZA 

2. CZOP TADEUSZ ZA 

3. DANECKI ANDRZEJ ZA 

4. DĄBROWA STANISŁAW ZA 

5. DORS GABRIEL ZA 

6. HADRYCH KAROL ZA 

7. KALAGA LESZEK ZA 

8. KLESZCZEWSKI JAROSŁAW ZA 

9. KOZIOŁ BARBARA ZA 

10. LASKOWSKA BARBARA ZA 

11. MACHURA MAŁGORZATA ZA 

12. MACIĄŻEK-MAZUR IZABELA ZA 

13. MILEJSKA MARIA NIEOBECNA 
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14. MUCHA-POPIEL TERESA ZA 

15. PIŁKA GRZEGORZ ZA 

16. PIOTROWSKI MARIUSZ NIEOBECNY 

17. PIOTROWSKI BOGUSŁAW ZA 

18. PYTLIK DOROTA ZA 

19. ROK ZBIGNIEW NIEOBECNY 

20. SOKÓŁ PAWEŁ ZA 

21. WILK ANDRZEJ ZA 

22. WOJCIECHOWSKI MARCIN ZA 

23. WRONA KRZYSZTOF ZA 

 

 

Ad.15.) 

 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej Dorota Pytlik poinformowała, że 

członkowie Komisji na posiedzeniu w dniu 21  grudnia br. jednogłośnie, czyli przy 5 głosach 

„za” zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XX/223/20  

z dnia 30 kwietnia 2020 roku z późniejszymi zmianami w sprawie określenia zadań  

i wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 

realizację zadań powiatu zawierciańskiego w 2020 roku z zakresu rehabilitacji zawodowej  

i społecznej osób niepełnosprawnych. 

Analiza bieżących wydatków i zaangażowania środków PFRON przeznaczonych na zadania  

z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych,  wykazała 

możliwość dokonania zmian w limicie środków, przyznanym na poszczególne zadania, 

pozwalających na racjonalne wydatkowanie środków. Przedmiotowy projekt uchwały 

przewiduje m.in. zwiększenie wydatków na zadania z zakresu dofinansowania zakupu sprzętu 

rehabilitacyjnego oraz dofinansowania zaopatrzenia w przedmioty ortopedyczne i środki 

pomocnicze.  Środki zostaną przesunięte z pozycji  dofinansowania likwidacji barier 

architektonicznych i dofinansowanie likwidacji barier technicznych. Proponowane zmiany 

przyczynią się do racjonalizacji wydatków  w grudniu 2020 roku. Przesunięcia środków 

określone w przedmiotowej uchwale, uzyskały pozytywną opinię Powiatowej Społecznej 

Rady ds. Osób Niepełnosprawnych. Opinia została wydana w trybie korespondencyjnym. 

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XXIX / 302 / 20  

w sprawie zmiany Uchwały nr XX/223/20 z dnia 30 kwietnia 2020 roku w sprawie ustalenia 

zadań i wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

na realizację zadań powiatu zawierciańskiego w 2020 roku z zakresu rehabilitacji zawodowej 

i społecznej osób niepełnosprawnych w wyniku przeprowadzonego  głosowania został  

przyjęty jednogłośnie, czyli przy 20 głosach „za”.    

 

Wynik głosowania imiennego nad projektem Uchwały Nr XXIX/302/20 w sprawie 

zmiany Uchwały nr XX/223/20 z dnia 30 kwietnia 2020 roku w sprawie ustalenia zadań 

i wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 

realizację zadań powiatu zawierciańskiego w 2020 roku z zakresu rehabilitacji 

zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych 

 
LICZBA UPRAWNIONYCH 23 GŁOSY ZA 20 

LICZBA OBECNYCH 20 GŁOSY PRZECIW 0 
LICZBA NIEOBECNYCH 3 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE 0 
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  GŁOSY NIEODDANE 0 

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE 

Lp. Imię i nazwisko Głos 

1. BEDNARZ DARIUSZ ZA 

2. CZOP TADEUSZ ZA 

3. DANECKI ANDRZEJ ZA 

4. DĄBROWA STANISŁAW ZA 

5. DORS GABRIEL ZA 

6. HADRYCH KAROL ZA 

7. KALAGA LESZEK ZA 

8. KLESZCZEWSKI JAROSŁAW ZA 

9. KOZIOŁ BARBARA ZA 

10. LASKOWSKA BARBARA ZA 

11. MACHURA MAŁGORZATA ZA 

12. MACIĄŻEK-MAZUR IZABELA ZA 

13. MILEJSKA MARIA NIEOBECNA 

14. MUCHA-POPIEL TERESA ZA 

15. PIŁKA GRZEGORZ ZA 

16. PIOTROWSKI MARIUSZ NIEOBECNY 

17. PIOTROWSKI BOGUSŁAW ZA 

18. PYTLIK DOROTA ZA 

19. ROK ZBIGNIEW NIEOBECNY 

20. SOKÓŁ PAWEŁ ZA 

21. WILK ANDRZEJ ZA 

22. WOJCIECHOWSKI MARCIN ZA 

23. WRONA KRZYSZTOF ZA 

 

 

Ad.16.) 

 

Przewodniczący Komisji Edukacji Dariusz Bednarz poinformował, że członkowie Komisji 

na posiedzeniu w dniu 21 grudnia br. jednogłośnie, czyli przy 6 głosach „za” wydali 

pozytywną opinię do projektu uchwały w sprawie określenia rodzajów świadczeń 

przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli korzystających z opieki 

zdrowotnej oraz warunków i sposobu ich przyznawania. 

Przedmiotowa uchwała określa rodzaje świadczeń przysługujących nauczycielom, zgodnie  

z art. 72 Karty Nauczyciela.  W regulaminie, stanowiącym załącznik do przedmiotowej 

uchwały, określono kompetencje organu prowadzącego w tym zakresie oraz uszczegółowiono 

warunki przyznawania świadczeń. Poprzednia uchwała, regulująca tę materię, została podjęta 

w 2007 roku, stąd zasadne jest uaktualnienie zasad i dostosowanie ich do aktualnego stanu 

prawnego.   

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XXIX / 30 / 20  

w sprawie określenia rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla 

nauczycieli korzystających z opieki zdrowotnej oraz warunków i sposobu ich przyznawania  

w  wyniku przeprowadzonego  głosowania został  przyjęty jednogłośnie, czyli przy  

19 głosach „za”.    
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Wynik głosowania imiennego nad projektem Uchwały Nr XXIX/303/20 w sprawie 

określenia rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla 

nauczycieli korzystających z opieki zdrowotnej oraz warunków i sposobu ich 

przyznawania 

 
LICZBA UPRAWNIONYCH 23 GŁOSY ZA 19 

LICZBA OBECNYCH 20 GŁOSY PRZECIW 0 
LICZBA NIEOBECNYCH 3 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE 0 

  GŁOSY NIEODDANE 1 

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE 

Lp. Imię i nazwisko Głos 

1. BEDNARZ DARIUSZ ZA 

2. CZOP TADEUSZ ZA 

3. DANECKI ANDRZEJ ZA 

4. DĄBROWA STANISŁAW ZA 

5. DORS GABRIEL ZA 

6. HADRYCH KAROL ZA 

7. KALAGA LESZEK NIE ODDAŁ GŁOSU 

8. KLESZCZEWSKI JAROSŁAW ZA 

9. KOZIOŁ BARBARA ZA 

10. LASKOWSKA BARBARA ZA 

11. MACHURA MAŁGORZATA ZA 

12. MACIĄŻEK-MAZUR IZABELA ZA 

13. MILEJSKA MARIA NIEOBECNA 

14. MUCHA-POPIEL TERESA ZA 

15. PIŁKA GRZEGORZ ZA 

16. PIOTROWSKI MARIUSZ NIEOBECNY 

17. PIOTROWSKI BOGUSŁAW ZA 

18. PYTLIK DOROTA ZA 

19. ROK ZBIGNIEW NIEOBECNY 

20. SOKÓŁ PAWEŁ ZA 

21. WILK ANDRZEJ ZA 

22. WOJCIECHOWSKI MARCIN ZA 

23. WRONA KRZYSZTOF ZA 

 

 

Ad.17.) 

 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej Dorota Pytlik poinformowała, że 

członkowie Komisji na posiedzeniu w dniu 21  grudnia br. jednogłośnie, czyli przy 5 głosach 

„za” zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy  

i dyżurów aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu zawierciańskiego w 2021 roku. 

Zgodnie z art. 94 ustawy Prawo farmaceutyczne do właściwości Rady Powiatu należy 

ustalenie rozkładu godzin pracy i dyżurów aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu po 

zasięgnięciu opinii wójtów, burmistrzów, prezydentów miast i gmin z terenu powiatu oraz 

samorządu aptekarskiego. Rozkład godzin pracy aptek powinien być dostosowany do potrzeb 

ludności i zapewniać dostępność świadczeń również w porze nocnej, w niedzielę, święta  
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i inne dni wolne od pracy. Przedmiotowy projekt uchwały podlegał obowiązkowi 

przeprowadzenia konsultacji społecznych z mieszkańcami powiatu. Decyzją Zarządu Powiatu 

konsultacje zostały przeprowadzone w dniach od 2 grudnia do 11 grudnia br. w formie 

zapytania ankietowego poprzez formularz elektroniczny. Podczas trwania konsultacji nie 

wpłynęły opinie i uwagi do projektu uchwały. Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię  

Śląskiej Izby Aptekarskiej oraz organów wykonawczych gmin wchodzących w skład powiatu 

zawierciańskiego.   

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr XXIX / 304 / 20  

w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy i dyżurów aptek ogólnodostępnych na terenie 

powiatu zawierciańskiego w 2021 roku w  wyniku przeprowadzonego  głosowania został   

przyjęty jednogłośnie, czyli przy 19 głosach „za”.    

 

Wynik głosowania imiennego nad projektem Uchwały Nr XXIX/304/20 w sprawie 

ustalenia rozkładu godzin pracy i dyżurów aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu 

zawierciańskiego w 2021 roku 

 
LICZBA UPRAWNIONYCH 23 GŁOSY ZA 19 

LICZBA OBECNYCH 20 GŁOSY PRZECIW 0 
LICZBA NIEOBECNYCH 3 GŁOSY WSTRZYMUJĄCE 0 

  GŁOSY NIEODDANE 1 

KWORUM ZOSTAŁO OSIĄGNIĘTE 

Lp. Imię i nazwisko Głos 

1. BEDNARZ DARIUSZ ZA 

2. CZOP TADEUSZ ZA 

3. DANECKI ANDRZEJ ZA 

4. DĄBROWA STANISŁAW ZA 

5. DORS GABRIEL ZA 

6. HADRYCH KAROL ZA 

7. KALAGA LESZEK NIE ODDAŁ GŁOSU 

8. KLESZCZEWSKI JAROSŁAW ZA 

9. KOZIOŁ BARBARA ZA 

10. LASKOWSKA BARBARA ZA 

11. MACHURA MAŁGORZATA ZA 

12. MACIĄŻEK-MAZUR IZABELA ZA 

13. MILEJSKA MARIA NIEOBECNA 

14. MUCHA-POPIEL TERESA ZA 

15. PIŁKA GRZEGORZ ZA 

16. PIOTROWSKI MARIUSZ NIEOBECNY 

17. PIOTROWSKI BOGUSŁAW ZA 

18. PYTLIK DOROTA ZA 

19. ROK ZBIGNIEW NIEOBECNY 

20. SOKÓŁ PAWEŁ ZA 

21. WILK ANDRZEJ ZA 

22. WOJCIECHOWSKI MARCIN ZA 

23. WRONA KRZYSZTOF ZA 
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Ad.18.) 

 

Sprawozdanie z kontroli przeprowadzonych przez Komisję Rewizyjną w II półroczu 2020 

roku przedstawiła Przewodnicząca Komisji Teresa Mucha-Popiel.  W okresie 

sprawozdawczym zespoły kontrolne Komisji Rewizyjnej przeprowadziły 3 kontrole planowe. 

Tematyka kontroli była zgodna z planem kontroli Komisji Rewizyjnej na 2020 rok, 

zatwierdzonym przez Radę Powiatu Zawierciańskiego Uchwałą Nr XV / 179 / 19 z dnia  

28 listopada 2019 roku.  

W miesiącu wrześniu br. w ramach kontroli sprawdzającej Komisja dokonała analizy 

wykonania budżetu powiatu za I półrocze 2020 roku. Na posiedzeniu w dniu 21 września br. 

Komisja wydała pozytywną opinię do przedmiotowego sprawozdania przy 5 głosach „za”  

i 1 głosie „wstrzymującym się”. 

W miesiącu październiku br. zespół kontrolny Komisji Rewizyjnej przeprowadził kontrolę  

problemową w Wydziale Spraw Obywatelskich i Zarządzania Kryzysowego Starostwa 

Powiatowego w Zawierciu. Kontrola  dotyczyła  funkcjonowania  Wydziału  w zakresie  

realizacji  zadań  ujętych  w Regulaminie Organizacyjnym Starostwa Powiatowego w 

Zawierciu w okresie od 1 stycznia do 31 grudnia 2019 roku.  Po zapoznaniu z protokołem  

z kontroli Komisja pozytywnie oceniła funkcjonowanie Wydziału, nie wnosząc uwag  

i zastrzeżeń do wykonywania zadań będących przedmiotem kontroli.  Biorąc pod uwagę 

obecną sytuację epidemiologiczną związaną z  pandemią COVID-19, Komisja zwróciła 

uwagę, że Plan Zarządzania Kryzysowego dla powiatu zawierciańskiego, będący 

dokumentem wykorzystywanym w przypadku zaistnienia sytuacji kryzysowej, jaką 

niewątpliwe jest zagrożenie bezpieczeństwa zdrowotnego  mieszkańców spowodowane 

pandemią, powinien  zawierać  zapisy  dotyczące  zagrożeń epidemicznych,  epidemii  lub 

pandemii. W związku z powyższym Komisja postanowiła wnioskować o rozważenie 

możliwości uzupełnienia tego dokumentu o wskazane wyżej zagadnienia, w którym 

zdefiniowane zostaną zadania i  obowiązki służb  uczestniczących  w  zarządzaniu   

kryzysowym, zakres ich współpracy oraz zasady monitorowania zagrożeń i zasady 

postępowania podczas zagrożenia epidemicznego, epidemii lub pandemii. 

W miesiącu grudniu br. przeprowadzona został kontrola sprawdzająca w zakresie realizacji 

wniosków pokontrolnych wysuniętych w 2020 roku. Komisja przyjęła informacje o realizacji 

tegorocznych wystąpień pokontrolnych, uznając je za wyczerpujące. 

 

Sprawozdanie został przyjęte bez uwag i zapytań ze strony radnych.  

 

 

Ad.19.) 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Barbara Laskowska przedstawiła informację o pracy między 

sesjami i otrzymywanej korespondencji: 

 

− w dniu 1 grudnia br. wpłynęła opinia Obywatelskiego Związku Zawodowego 

Pracowników Oświaty do projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie  określenia 

rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli 

korzystających z opieki zdrowotnej oraz warunków i sposobu ich przyznawania, która 

została podjęta w dniu dzisiejszym. W projekcie uchwały w części uwzględnione zostały 

uwagi przedstawione przez związek zawodowy; 

− w dniu 2 grudnia br. ten sam związek zawodowy przekazał do wiadomości organu 

stanowiącego opinię do projektu uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ustalenia planu 



21 

 

dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz maksymalnej kwoty 

dofinansowania opłat za kształcenie nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach 

prowadzonych przez powiat; 

− w dniu 4 grudnia br. do Przewodniczącej Rady Powiatu wpłynął wniosek Sołtysa i Rady 

Sołeckiej Sołectwa Rudniki w sprawie uwzględnienia w budżecie powiatu na 2021 rok 

budowy chodnika i ścieżki rowerowej przy drodze powiatowej łączącej Zawiercie  

i Rudniki na odcinku od skrzyżowania ulicy Armii Krajowej z ulicą Oświatową  

w Zawierciu do skrzyżowania ulicy Kościuszki z ulicą Cegielnianą w Rudnikach. Sprawą 

zajmowała się  Komisja Rozwoju i Promocji Powiatu oraz Komisja Budżetu  

i Infrastruktury Technicznej. Stanowiska Komisji zostaną przedstawione Zarządowi 

Powiatu;  

− w dniu 14 grudnia br. wpłynęła petycja złożona w interesie publicznym, w której podmiot 

składający petycję domaga się podjęcia przez Radę Powiatu uchwały w sprawie  równego 

traktowania i braku dyskryminacji mieszkańców powiatu zawierciańskiego przez władze 

publiczne z powodów religijnych, rasowych, medycznych czy sanitarnych oraz 

wystąpienia do Rządu RP o uzyskanie od producentów szczepionek przeciw COVID-19 

pisemnych gwarancji ponoszenia kosztów prawnych i finansowych w przypadku 

wystąpienia niepożądanych odczynów poszczepiennych. Petycja będzie w pierwszej 

kolejności rozpatrywana przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji, zadaniem której 

będzie wypracowanie stanowiska w sprawie dla Rady Powiatu. Zgodnie z ustawą termin 

rozpatrzenia petycji wynosi 3 miesiące od dnia  jej otrzymania. Treść petycji została 

zamieszczona w Biuletynie Informacji Publicznej; 

− w dniu 17 grudnia br. Przewodniczący Rady Miasta Jastrzębie Zdrój przekazał uchwałę  

z dnia 17 grudnia 2020 roku w sprawie wystąpienia z apelem do Prezesa Rady Ministrów 

o podjęcie kompleksowych działań rekompensującym samorządom znaczne ubytki 

dochodów z tytułu między innymi obniżenia stawek podatku dochodowego od osób 

fizycznych. Uchwała ta wraz z treścią apelu została przekazana wszystkim organom 

stanowiącym gmin i powiatów województwa śląskiego. Na poprzedniej sesji przekazana  

została informacja o przekazaniu uchwały w tej sprawie przez Przewodniczącego Rady 

Miasta Rybnika;  

− w dniu 21 grudnia br. dyrektor Szpitala Powiatowego w Zawierciu przekazał informację  

o aktualnej sytuacji szpitala. Informacja została przekazana drogą elektroniczną do 

wiadomości wszystkich radnych. 

 

 

Ad.20.) 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Barbara Laskowska poinformowała, że w okresie od 

poprzedniej sesji radni nie składali interpelacji i zapytań. Oświadczyła, że w dniu 8 grudnia 

br. wpłynęła odpowiedź na zapytanie radnego Grzegorza Piłki dotyczące inwestycji 

drogowych na terenie powiatu zawierciańskiego w latach 2015-2018, złożone w dniu  

26 listopada br. W dniu 15 grudnia br. wpłynęła odpowiedź na kolejne zapytanie Grzegorza 

Piłki, złożone na poprzedniej sesji Rady Powiatu, a następnie przekazane w formie pisemnej, 

dotyczące przebudowy wiaduktu nad torami PKP w ciągu drogi powiatowej w miejscowości 

Trzebyczka, gmina Łazy. Odpowiedzi zostały przekazane radnemu drogą elektroniczną oraz – 

zgodnie z przepisami ustawy o samorządzie powiatowym – zamieszczone na stronie 

internetowej Starostwa oraz w Biuletynie Informacji Publicznej. Przypomniała również, iż na 

poprzedniej sesji radny Krzysztof Wrona złożył interpelację w sprawie przedstawiania na 

kolejnych sesjach informacji o funkcjonowaniu szpitala w okresie pandemii  
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z uwzględnieniem  danych dotyczących liczby i stanu zdrowia chorych hospitalizowanych  

z powodu koronawirusa i stopnia obłożenia łóżek oraz sytuacji kadrowej i stanu zdrowia 

personelu. Ponieważ radny nie dopełnił ustawowego wymogu złożenia interpelacji na piśmie, 

nie było podstaw do nadania sprawie urzędowego biegu. Niemniej jednak Dyrektor Szpitala 

Powiatowego w Zawierciu w dniu 21 grudnia br. złożył informacje o aktualnej sytuacji 

szpitala (o których była mowa w poprzednim punkcie porządku obrad), zawierające również 

dane, o które wnioskował radny w swoim wystąpieniu. Informacja, niezwłocznie przekazana 

wszystkim radnym drogą elektroniczną, została również zaprezentowana członkom Komisji 

Zdrowia i Pomocy Społecznej podczas ostatniego posiedzenia.    
 

Grzegorz Piłka (treść wystąpienia w formie stenogramu): 

 

„To już bardziej w sprawach wolnych wniosków. Mając na uwadze, że już się kończy rok 

2020 z tego miejsca  chciałbym bardzo serdecznie podziękować wszystkim radnym   

i Zarządowi za współpracę, a również Zarządowi za inwestycje i przedsięwzięcia, które 

zostały wykonane w tym roku 2020 na terenie gminy Łazy. Mowa tutaj chociażby  

o  współudziale w inwestycji nakładów drogowych, chodników w procesie odbudowy 

kanalizacji, a także niedawno ukończonej inwestycji dotyczącej budowy chodnika w Rokitnie 

Szlacheckim, można powiedzieć, że zaległej inwestycji, zaległego odcinka, który –  już 

wydaje się – mógł być dawno ukończony. Dlatego jeszcze raz  za te wszystkie inicjatywy, za 

tą współpracę na terenie gminy Łazy serdecznie dziękuję. Dziękuję też w imieniu swoim  

i Karola Hadrycha radnego, że udało nam się w końcu dokończyć sprawę tzw. Jurajskiego 

Berła, czyli nagrody dla osób działających zarówno w strefie kultury, jak i nie tylko, które  

zostały właśnie w grudniu uhonorowane. Jeszcze raz dziękuję wszystkim”. 

 

 

Ad.21.) 

 

Starosta Gabriel Dors (treść wystąpienia w formie stenogramu): 

 

„Szanowni państwo, panie i panowie radni. Kończymy drugi rok tej kadencji, bo przecież 

,2018 był tylko nieco ponad miesiąc, a 2019 i 2020 to są lata tej kadencji. Chciałem państwu 

życzyć, aby ten nadchodzący rok był lepszy od wszystkich dotychczasowych, zarówno dla 

Was, dla Waszych rodzin, żebyśmy mogli nie pod takim rygorem, jaki mamy, spotykać się 

tak tradycyjnie, razem na sesji, a nie zdalnie. Sobie i tego państwu życzę. Chciałem państwu 

już teraz podziękować za uchwalenie uchwały budżetowej. Jak mówię będziemy starać  się 

jeszcze o środki zewnętrzne i kiedy te wnioski nasze będą rozpatrywane, to wtedy będę 

państwa prosił o wprowadzenie tych zadań ewentualnie do naszego budżetu. Ja jestem pełen 

dobrej myśli. Panie Grzegorzu, ja sądzę że te 2 lata, o których wspominałem, mówię do pana 

radnego Grzegorza Piłki, gmina Łazy nie miała takich inwestycji powiatowych od nie 

pamiętnych czasów  bo jak rozmawiałem z burmistrzem Kaczyńskim, to właśnie tak zawsze 

mówił, że tam gdzieś kolej jego zawsze była na końcu, a  z tego, co się orientuję, to jest tam 

ponad 11 milionów. Te 2 lata takie inwestycje prowadziliśmy. Jeżeli tylko pozyskamy jakieś 

środki, to na pewno też nie będziemy zapominać o innych gminach. Przecież są jeszcze 

gminy, gdzie nie było w ogóle żadnej inwestycji drogowej, jakby choćby gmina  Kroczyce. 

Wiedzę państwa również, że jakby prowadzić zrównoważony rozwój, to powinny wszystkie 

gminy korzystać z tych funduszy. To mówię naprawdę w sposób taki, że z tego, co się 

orientuję, to we wszystkich gminach były inwestycje drogowe oprócz Włodowic i gminy 

Kroczyce. Tam były jakieś bardzo  małe inwestycje chodnikowe na kilkadziesiąt tysięcy 
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złotych. Drodzy  państwo, naprawdę życzę Wam dużo, dużo, dużo zdrowia, cierpliwości, 

obyśmy jak najszybciej mogli spotykać się już bez tego reżimu sanitarnego. Myślę, że jakby 

państwo chcieli się w jakiś sposób zaangażować w program szczepienia, to ja zachęcam ze 

swojej strony,  bo tylko – mi się wydaje –  że tak możemy opanować to, z czym mamy do 

czynienia. Jeszcze raz na Nowy Rok wszystkiego dobrego. Pozdrawiam państwa”. 

 

Członek Zarządu Powiatu Barbara Kozioł (treść wystąpienia w formie stenogramu): 

 

Szanowni państwo, dołączając się do życzeń pana Starosty  życzę wszystkim kolegom i 

koleżankom  wszelkiej pomyślności, dla Was, dla Waszych rodzin i również dziękuję za 

współpracę, za ten rok, za miniony. Życzę sobie i państwu, abyśmy rzeczywiście w tym 

przyszłym roku żyli bez tych obostrzeń, które są nam narzucone, żeby ta pandemia 

rzeczywiście już z nami się mniej boleśnie obyła, żeby już jej nie było i życzę tak wspaniałej 

współpracy jak do tej pory. Wszystkiego, wszystkiego, czego sobie państwo życzycie, 

wszystkiego dobrego”. 

 

Wicestarosta Paweł Sokół (treść wystąpienia w formie stenogramu): 

 

„Drodzy państwo, mija ten rok trudny, bardzo trudny szczególnie ze względu na tą sytuację, 

jaka panuje. Miejmy nadzieję i tego państwu życzę. by ten przyszły rok był o wiele lepszym 

rokiem, takim, w którym nie będziemy się zmagać z tym, czego tak naprawdę nie widzimy, 

żeby był rokiem pomyślności, żeby był rokiem odrzucania tych  trosk, które mieliśmy w tym 

roku i żebyśmy wszyscy mogli na zakończenie, za rok powiedzieć, że nie był zły. Aż tyle 

życzę państwu na ten rok”. 

 

Tadeusz Czop (treść wystąpienia w formie stenogramu): 

 

„Do siego roku 2021 życzy Tadeusz”. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Barbara Laskowska (treść wystąpienia w formie 

stenogramu): 

 

„Ponieważ jest to nasze ostatnie spotkanie w tym roku chciałabym  życzyć wszystkim  

w Nowym 2021 Roku przede wszystkim zdrowia, radości i spokoju, abyśmy mogli jak 

najszybciej  wrócić do normalności i pracy w trybie stacjonarnym. Wszystkiego dobrego”. 

 

 

Ad.22.) 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad, dziękując wszystkim za udział w posiedzeniu  

Przewodnicząca Rady Powiatu Barbara Laskowska zamknęła obrady XXIX sesji Rady 

Powiatu Zawierciańskiego.   

  

Zakończenie obrad nastąpiło o godz. 14.00. 

 

Protokół sporządziła:          Przewodnicząca Rady Powiatu   

   /-/ Anna Bryła                       /-/ Barbara Laskowska   
 


